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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 9. februar 2011 
stillet følgende spørgsmål nr. 183 (FLF alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 183:

”Vil ministeren gøre rede for, hvor mange tons kød der hvert år bliver importeret til 
Danmark fra udlandet fordelt efter land?”

Svar:
Import fra tredjelande
Fødevarestyrelsen registrerer ikke oplysninger om mængden af kød, som importeres fra 
tredjelande til afsætning i Danmark. Fødevarestyrelsen har derfor ikke mulighed for at 
oplyse, hvor mange tons kød der hvert år bliver importeret til Danmark fra tredjelande.

Med baggrund i de data, som de danske grænsekontrolsteder har indtastet i databasen 
TRACES i 2009 og 2010, har Fødevarestyrelsen imidlertid udarbejdet en opgørelse 
over, hvor mange kg kød fra tredjelande der i 2009 og 2010 er kontrolleret ved de 
danske grænsekontrolsteder. Opgørelsen er således ikke fuldstændig i forhold til at 
redegøre for, hvor meget kød der reelt importeret fra tredjelande til Danmark, idet noget 
af det kød, som er kontrolleret ved de danske grænsekontrolsteder, kan være bestemt til 
andre EU-lande, og andet kød, som er bestemt til afsætning i Danmark, kan være indført 
efter kontrol ved grænsekontrolsteder i andre EU-lande. Opgørelsen vedlægges som 
bilag.

Samhandel
Fødevarestyrelsen registrerer ligeledes ikke oplysninger om mængden af kød, som 
indføres ved samhandel. Fødevarestyrelsen har derfor ikke mulighed for at oplyse, hvor 
mange tons kød, der hvert år bliver modtaget i Danmark ved samhandel fra andre EU-
lande.
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